

Title (en)

Connection accessory for electrical apparatus, in particular for modular electrical apparatus

Title (de)

Verbindungs zusatzgerät für elektrische Apparate, ins besondere für modulare elektrische Apparate

Title (fr)

Accessoire de raccordement pour appareillages électriques, en particulier pour appareillages électriques modulaires.

Publication

EP 1065749 A1 20010103 (FR)

Application

EP 00401592 A 20000606

Priority

FR 9908565 A 19990702

Abstract (en)

Connection link (23) uses supple electric cable (24), and comprises flat pins (27), at each end. Pins extend slightly perpendicular to electric cable, and are electrically linked to conductive core (25). Link also has end piece (36) made of isolating material, covering end of cable, and comprising facet (37) extending oblique relative to electric cable.

Abstract (fr)

Il s'agit d'un accessoire de raccordement (23) du genre mettant en oeuvre un câble électrique (24). Suivant l'invention, le câble électrique (24) est un câble électrique souple, et, conjointement, l'accessoire de raccordement (23) comporte, à demeure, à chacune des extrémités de ce câble électrique (24), une broche (27) plate, qui s'étend sensiblement perpendiculairement à ce câble électrique (24), et qui est électriquement reliée à l'âme conductrice (25) de celui-ci. Application, notamment, au raccordement d'appareillages électriques modulaires disposés suivant deux rangées parallèles. <IMAGE>

IPC 1-7

H01R 9/26; H01H 71/08

IPC 8 full level

H01H 71/08 (2006.01); **H01R 9/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 71/082 (2013.01); **H01R 9/2675** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0651481 A1 19950503 - GAROE ELEKTRISKA AB [SE]
- [Y] US 5108320 A 19920428 - KIMBER RAY L [US]
- [YA] EP 0272189 A1 19880622 - LEGRAND SA [FR]
- [A] EP 0643444 A1 19950315 - MARECHAL SEPM [FR]
- [A] GB 1591058 A 19810610 - NL WEBER MIJ

Cited by

CN104517781A; CN112397352A; FR2905530A1; EP1450440A1; FR2851695A1

Designated contracting state (EPC)

ES FR IT PT

DOCDB simple family (publication)

EP 1065749 A1 20010103; EP 1065749 B1 20070221; ES 2282085 T3 20071016; FR 2795874 A1 20010105; FR 2795874 B1 20011012

DOCDB simple family (application)

EP 00401592 A 20000606; ES 00401592 T 20000606; FR 9908565 A 19990702